



國立臺北護理健康大學

National Taipei University of Nursing and Health Sciences



AMERICAN MONTESSORI SOCIETY®
education that transforms lives



Chaminade
University



MACTE
Montessori Accreditation
Council for Teacher
Education



International Montessori Master's Degree Program

On-line Application Period: November 21, 2024~April 30, 2025

(Dual Degree Program with AMS Montessori Teacher Credential)

Program Overview.....

The NTUNHS International Montessori Master's Degree Program offers students the unique opportunity to earn an AMS Montessori Early Childhood Teacher Certification while simultaneously working towards two master's degrees. This program is designed for individuals with a bachelor's degree and a passion for early childhood education.

Curriculum Overview

The program requires the completion of **33 credits**:

- **24 credits on-ground** and **9 credits online**.
- Courses are structured to provide a comprehensive foundation in Montessori education and early childhood development.

Courses Include:

1. **Montessori Foundation I:** Observation, Classroom Leadership, Parent Involvement
2. **Montessori Foundation II:** Child Development, Montessori Philosophy
3. **Montessori Method I:** Practical Life and Sensorial
4. **Montessori Method II:** Language Arts and Mathematics
5. **Integrated Curriculum and Montessori:** Physical and Life Sciences, Social Studies, Cosmic Education
6. **Montessori Early Childhood Practicum I:** Seminar I, Year-long Project Presentation, Student Teaching
7. **Montessori Early Childhood Practicum II:** Seminar II, Year-long Project Presentation, Student Teaching
8. **Education Research Methods:** Research 1, 2, 3, 4
9. **Others:** Issues of Peace and Justice, Education Reform, Independent Study, Master's Thesis (Technical Report)

Degrees and Certification

Upon successful completion, students will earn:

- **Master of Science (M.S.) in Infant and Child Care**, from **National Taipei University of Nursing and Health Sciences (NTUNHS)**, Taiwan
- **Master of Education (MEd) in Montessori Emphasis**, from **Chaminade University of Honolulu (CUH)**, U.S.A.
- **AMS Montessori Early Childhood Teaching Credential** (ages 2.5-6 years)

Study Schedule

Program Start: July 2025

Completion: June 2027

On-Ground Sessions: Held in July-August 2025 and July-August 2026 at the NTUNHS campus in Taipei, Taiwan

Practicum: September 2025 - May 2026, in Taiwan or in students' home countries

Online Research Courses: August 2026 - June 2027

The program will be suspended if the minimum enrollment is less than 10 students.

Admission Requirements

Qualified applicants must meet the following criteria:

1. Have a bachelor's degree from a university or college approved by the Ministry of Education, Republic of China (Taiwan), with a minimum undergraduate GPA of 3.0 or its equivalent.
2. A course-by-course evaluation from any NACES (National Association of Credential Evaluation Services) approved foreign transcript evaluation company.
3. Applicants whose native language is not English MUST should meet one of the following English proficiency requirements: a TOFEL score of at least 79 (IBT), or an IELTS score of at least 6.5, or a PTE score of at least 53*. *If you have obtained a Bachelor or Master degree from an English-speaking country, which is recognized by Taiwan's Ministry of Education, you may waive the English proficiency test and transcript evaluation.

Application (English Documents required)

To apply, complete the online application (<https://edoca31icc.ntunhs.edu.tw/p/404-1055-72813.php?Lang=zh-tw>) and submit the following documents:

1. Complete the online application form
2. Certified copy of your bachelor's diploma
3. Two original transcripts in English with an official school seal or stamp
4. Financial statement
5. Evidence of English proficiency
6. Non-refundable application fee: **USD \$100**
7. Curriculum Vitae/ Autobiography and other supporting materials
8. Study plan
9. Two letters of recommendation
10. A copy of passport ID page



All official documents submitted with your online application must also be provided in hard copy after being accepted by NTUNHS. Applicants must submit their official certificate/diploma, transcripts, and financial statement to a Taiwan (R.O.C.) Embassy or Representative Office for authentication.

Send all hard copy documents to:

Dr. Pei-Chien (Alice) Sun (孫沛婕)

No. 365, Ming-Te Road, Peitou District, Taipei City 112303, Taiwan (R.O.C)

The online application and all required documents must be completed by **April 30, 2025**. **Late submissions will not be accepted.**

Applicants are encouraged to email scanned documents (PDF) to Dr. Pei-Chien (Alice) Sun for pre-assessment at peichien@ntunhs.edu.tw.

Note: Pre-assessment does not guarantee admission. Final decisions are made by the CUH and NTUNHS Admission Committees.

Tuition and Fees

The tuition for this dual degree program is USD\$26,000 dollars. Please note that books, Montessori manuals and lecture materials, supplies, dorm, student's insurance, air tickets, AMS and MACTE Adult Learner Credentialing Fees are not included.

Tuition is payable in two installments: First installment: USD \$13,000 due by June 15, 2025; Second installment: USD \$13,000 due by June 15, 2026.

For students whose practicum sites are outside of Taiwan, they are required to pay for at least three Field Consultant travel expenses, such as accommodations, air tickets, transportation fee, etc. The Field Consultant Travel Expense is non-refundable and must be paid prior to each practicum visit. The cost will vary depending on the practicum location.

Contact

For further information, please contact:

Dr. Pei-Chien (Alice) Sun (孫沛婕)

No. 365, Ming-Te Road, Peitou District, Taipei City 112303, Taiwan (R.O.C)

Email : peichien@ntunhs.edu.tw



國立臺北護理健康大學

National Taipei University of Nursing and Health Sciences



AMERICAN MONTESSORI SOCIETY®
education that transforms lives



Chaminade
University



MACTE
Montessori Accreditation
Council for Teacher
Education



國際蒙特梭利碩士學位專班

線上申請日期：2024年11月21日~2025年4月30日

(雙學位課程，具AMS蒙特梭利教師證書)

國際蒙特梭利碩士學位專班簡介.....

國立臺北護理健康大學國際蒙特梭利碩士學位專班是為已取得學士學位並熱衷於幼兒教育的學生而設計，就讀本專班可同時攻讀兩個碩士學位，並獲得AMS美國蒙特梭利幼兒師資專業證書。

課程簡介

本專班畢業學分為33學分，24學分實體教學，9學分遠距教學，課程內容主要含蒙特梭利教育及學前教育專業課程。

課程科目如下：

蒙特梭利教育專業基礎I：含幼兒觀察、課室管理、親職教育

蒙特梭利教育專業基礎II：含兒童發展、蒙特梭利教育哲學

蒙特梭利教育方法學I：日常生活教育、感官教育

蒙特梭利教育方法學II：語文教育、數學教育

蒙特梭利教育與統整：體育、生命科學、社會科學、天文教育

蒙特梭利幼兒教育實習I：蒙特梭利幼兒教育實習專題討論、實習課程實驗計畫、蒙特梭利幼兒教育實習

蒙特梭利幼兒教育實習II：蒙特梭利幼兒教育實習專題討論、實習課程實驗計畫、蒙特梭利幼兒教育實習

教育研究方法：教育研究方法I、II、III、IV

其他：和平、社會正義與教育改革專題、專題研究、碩士學位論文(技術報告)

學位與證書

學生就讀本國際專班，若順利完成學分修讀與實習課程，將授予以下學位：

- 國立臺北護理健康大學嬰幼兒保育系碩士學位(理學)
- 美國檀香山夏美納大學 (Chaminade University of Honolulu) 蒙特梭利專業教育碩士(教育學)
- 美國蒙特梭利學會2.5-6歲幼兒教師證書

修業期程

修業時間：2025年7月

畢業時間：2027年6月

實體上課時間：2025年7~8月及2026年7月密集上課，上課地點：國立臺北護理健康大學校本部

校外實習：2025年9月~2026年5月，學生於臺灣的蒙特梭利幼兒園或學生自己的國家，完成9個月至少720小時的專業實習

遠距課程：2026年8月至2027年6月

本專班若未達10人，則當年度不開班。

入學資格

申請資格如下：

1. 自教育部認可之國內外大學、獨立學院畢業，得有學士學位與同等學歷之人士，並符合本校「學生入學辦法」與「外國學生入學辦法」相關規定，成績英文譯本，GPA 至少3.0或同等程度。
2. 需提供經由美國學歷認證服務組織(NACES, The National Association of Credential Evaluation Services)認可的學歷評估機構的所有科目成績單。
3. 母語非英語的申請人必須符合以下英語程度要求之一：托福成績至少 79 分 (IBT)，或雅思成績至少 6.5 分，或 PTE 成績至少 53*。*若您已取得臺灣教育部認可的英語國家學士或碩士學位，可免附英語能力測驗成績單。

申請(需提供英文文件)

請至此網址進行線上申請 (<https://edoca3licc.ntunhs.edu.tw/p/404-1055-72813.php?Lang=zh-tw>) 並上傳以下文件：

1. 填寫入學申請表
2. 最高學歷之國內外學校畢業證書影本(英文譯本)
3. 英文成績單並加蓋學校校印2份
4. 財力證明書
5. 英語能力測驗成績單
6. 報名費：美金100元，不退費
7. 履歷表：詳列學經歷、現職與專業實務工作經驗、重要貢獻與特殊獎勵
8. 讀書計畫
9. 推薦信 2 封
10. 護照影本



所有線上申請的文件，在獲得國立臺北護理健康大學入學通知後，也提供紙本文件。申請人必須將其正式證書/文憑、成績單和財力證明經中華民國大使館或代表處進行認證。

所有紙本文件請郵寄至：

112303 台北市北投區明德路 365 號

國立臺北護理健康大學嬰幼兒保育系孫沛婕老師收

線上申請和所有文件必須於**2025年4月30日前**完成。

建議申請人可先將欲申請文件掃描成PDF檔，將檔案email至peichien@ntunhs.edu.tw給孫沛婕老師以進行預先審核。

請注意:預先審核並未代表錄取，最終決定由美國檀香山夏美納大學及國立臺北護理健康大學招生委員會決定。

學雜費

雙學位課程的學費為 26,000 美元。書籍、蒙特梭利手冊和講座材料、用品、宿舍、學生保險、機票、AMS 和 MACTE 成人學習者認證費用等不包含在學費內。

學費分兩期支付：第一期：2025 年 6 月 15 日前支付 13,000 美元；第二期付款：13,000 美元，截止日期為 2026 年 6 月 15 日。

實習地點在台灣以外的學生，需自行支付至少三次實習顧問旅費，如住宿、機票、交通費等。費用將依據實習地點而有所差異。

聯絡資訊

如欲了解更多資訊，請聯繫：

孫沛婕老師

112303 台北市北投區明德路 365 號

Email : peichien@ntunhs.edu.tw